
Styremøte nr. 12-2024 

Dato:22.10.2024 
Tilstede: Anica,Lisbeth, Nina og Hanne 
Forfall: Monika og Trond  
Sted: Messenger 
Tekst i rødt er tidligere omtale av saken, tekst i normal skrift er utviklingen 
Saksnummer  Ansvarlig  
1/24 Godkjenning av referat 11-2024. 

Godkjent 
  

Alle 

2/23 Medlemsbladet 

Frister for 2024 
 

Blad 

nr 

Manusfrist  

1 01.Februar  

2 1. Juni  

3 1. august  

4 1.november  

 
 

Alle 

3/23 
Økonomi 

 
Bedriftskonto           
Sparekonto    
 
Monika jobber med å få på plass disponenter 
 
 

 

 

04/24 Gjøre stas på Æresmedlem. 
Ble overrekt Blomster på Morokulien med flott tale fra 
Astrid. 
 

 

7/24 Untatt offentligheten  
11/24 Deltagelse Oslo Dog Show 20-22 September 2024. 

Veldig dårlig planlegging. Om vi beslutter å delta 14 til 16 
November 2025 så må vi allerede nå starte arbeidet med 
planlegging av . 
 
 

 
 
 
 

18/22 Årets Triatlon/Biatlon nuffe 
Styret har besluttet i arbeidsmøte å innføre Biatlon. 
Forslagsstiller er underrettet blir startet fra 01.01.2025 
 
 

 



24/22 Forslag til ny utregning av mvl. 
Styret besluttet endring i fra 01.01.2025. Nytt 
beregningsgrunnlag publiseres på klubbens  FB side kun 
for medlemmer etter dette møtet. 
 

 

13/24 Redaktør av medlemsbladet ønsker å slutte. 
Vi legger ut annonse på fb /hjemmesiden og søker etter ny 
redaktør. 
Anica har publisert på FB og ingen har meldt seg 
Anica lager en ny publisering på FB i nytt forsøk for å få inn en 
redaktør. 
Vi sender ut en en mail til alle medlemmer for et siste forsøk 
på å skaffe en redaktør. 
 

 
 
Anica 

14/24 Retningslinjer utstillingskomitéen 
Forslag gjennomgått. Forslaget renskrives, samt sjekkliste for 
gjennomføring utarbeides. 
Oversendes utstillingskomitéen for tilbakemeldinger når 
denne er klar. 
Utsettes 
 

 
 
Anica 
 

16/24 Retningslinjer for underavdelinger eller vedtekter 
Styret må finne ut av om underavdelinger skal ha vedtekter 
eller retningslinjer. Disse må være like for alle avdelinger. 
Styret må undersøke hva som gjelder av regler for om man 
skal ha retningslinjer eller vedtekter. Undersøke med Norsk 
Kennel Klub om man skal ha retningslinjer eller vedtekter. Er 
det system i NKK for hvordan det skal se ut og hva det skal 
hete? Trond sjekker med NKK 
Styret utarbeider forslag for årsmøtet om inlemming av 
vedtekter for underavdelinger i klubbens lover. 

 

18/24 Styrets utstillinger 2025 
• 18 Januar Skien 
• Kristiansand 26 April. Hamresanden i forbindelse 

med NKK Kristiansand. Forslag om å leie 
Hamresanden og avd. Sørlandet står for kiosk. Også 
inntekt.  

• Forslag om 7-8 Juni Pinsehelgen vannprøve og to 
utstillinger. Forslag Sanngrunn Skarnes, evt. 
Morokulien. 

• Elverum 23 August utstilling 24 August vannprøver. 
 
 
 

 

19/24 Søknader vannprøver 
• Avd. Trøndelag har søkt om 28 og 29 Juni og 

treningsleir fra 23-27 Juni. 
• BTV søkt om vannleir 26 og 29 Juni. Med utdanning av 

roere og figuranter. Endret vannleir datoer til forkant 
av vannprøver. 7-8 August vannleir. 

• Bruksrådet ønsker å avholde vannprøve 26 og 27 Juli 

 



på Tangenodden med treningscamp i forkant av 
prøven. Godkjennes av styret.- Bruksrådet ønsker å 
flytte denne til 19 og 20 Juli med en treningscamp i 
forkant. Bruksrådet er kjent med at det Gold Cup 
samme helg.- Godkjent av styret. 

• BTV 9 og 10 August på Svangstrand , Sylling. 
Godkjent. 
 

 
20/24 Gjennomgå retningslinjer for Bruksrådet 

Endre retningslinjer slik at de samsvarer med gjeldende 
praksis 

 

21/24 Oslo Dog Show 14-16 November 2025 
Behandling om deltagelse behandles neste møte 
Styret er enige om å delta på Oslo Dog show 2025. Styret 
etablerer allerede nå arbeidsgrupper for de forskjellige 
aktivitetene. Lisbeth ansvarlig for arbeidsgruppe raseparade. 
Anica ansvarlig for arbeidsgruppe Rasestand og Hanne 
ansvarlig for arbeidsgruppe vannshow. 

 

22/24 Terminliste utsillinger 2025 
• NNK 18 Januar. Anders Tunold- Hanssen er forespurt. 

Svart nei.. Anica har forespurt Anette Edlander 
Sverige.  

 
• BTV 19 Januar- Maija Heinelle svart ja til å dømme. 

 
• Styret Kristiansand 26 April-Hamresanden i 

forbindelse med NKK. Avd tar kiosk og inntekter fra 
det. Lisbeth avtaler med retriver klubben om å låne 
dommer og ringpersonell fra de slik at vi deler reise 
kostnader. Dommer som retriverklubben skal ha 
Jenny Andersson kan dømme Newfoundlandshund. 
 

• Styret Pinsen 7-8 Juni- Vannprøve. – Forespørsel fra 
Lars og May Liss om avholdelse av dette i Valebø. 
Styret er positiv til forespørselen men det er en del 
punkter som må avklares. Det vil i så tilfelle være 
snakk om å være teknisk arrangør for styret. 
Alternativene er enten Sandgrunn eller Valebø. 
Utstilling Lørdag og Søndag. Vannprøve Mandag 9 
Juni. Sandgrunn er opptatt denne helgen. Trond har 
mottatt positiv tilbakemelding fra May Liss og Lars. Vi 
avventer denne til Trond er med på møtet. Anica 
bestiller Morokulien slik at vi heller avbestiller om vi 
går for Valebø. 
 

• BTV 12.07.2024- 
 

• Østfold/Follo 13.07.2024- 
 

• Elverum 23 August utstilling og 24 August vannprøve. 

 



 
• 7 September- Avdeling Vestlandet 

 
 
 

 
23/24 Årsmøtet  

-Styret må kontakte valgkomite og informere om hvilke verv 
som er på valg. 
- Vi må jobbe med årsmøtedato 
-Styret legger ut på FB beskjed til medlemmene for å minne 
om frist 31.01.24 for innsendelse av årsmøtesaker og forslag 
på kandidater. 
Dato for årsmøtet 2025. 29.Mars  2025. Forespør om lån av 
barnehagen. 
Ønske om å kjøre årsmøtet også digitalt med avstemming for 
eksempel i Forms. 
Frist for utsendelse av innkalling 1. Mars 2025. 

 

24/24 Behov for ny hjemmeside. 
Vi jobber videre med dette. Styret må ha hjelp fra noen med 
kompetanse på området. 

 

 Saker behandlet mellom styremøtene; 
 
Ingen saker behandlet mellom styremøtene. 
 
 
 
 

 

Eventuelt Saker behandlet mellom styremøtene, legges inn i referatet 
som saker behandlet mellom styremøtene. 
Det er et ønske om at vi behandler de aller fleste saker på 
styremøtene. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Neste møte: Tirsdag 19.November  kl 19.00 

 

 


